
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu

w dniu 9 października 2009 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:00, zakończono o 14:35.

Przewodniczył Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji

Protokołowała: Anna Żemajduk

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności

Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za I półrocze 2009r.

4. Projekt uchwały w sprawie organizacji obsługi finansowej szkół prowadzonych przez Gminę

Sokółka.

5. Projekt uchwały w sprawie określenia przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w

pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć, oraz

warunki i tryb tego obniżenia.

6. Projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Sokółka punktów przedszkolnych -

Klubów Przedszkolaka.

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji ośrodka gier.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i

Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.



Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego porządku obrad.

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty.

Ad. 2

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Protokół został jednogłośnie przyjęty.

Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za I półrocze 2009r.

Sprawozdanie z wykonania uchwał zostało zaopiniowane pozytywnie.

Ad. 4

Projekt uchwały w sprawie organizacji obsługi finansowej szkół prowadzonych przez Gminę

Sokółka.

Przewodniczący Komisji Jerzy Wierzbicki udzielił głosu Burmistrzowi K. Szczebiot, który

przedstawił projekt uchwały. Od stycznia 2010r. obsługa finansowa Szkoły Podstawowej w

Boguszach zostanie przeniesiona do Gimnazjum nr 1 w Sokółce.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty.

Projekt uchwały w sprawie określenia przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w

pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć, oraz

warunki i tryb tego obniżenia.

Przewodniczący Komisji Jerzy Wierzbicki udzielił głosu Burmistrzowi K. Szczebiot, który

przedstawił projekt uchwały.

Radny W. Budrowski zapytał, czy obniżony wymiar godzin nie będzie miał wpływu na wymiar

wynagrodzenia nauczycieli.

Zastępca Burmistrza K. Szczebiot odpowiedział, że jest to przywilej, gdyż nauczyciel będzie

sprawował inne ważne funkcje dla szkoły. Wynagrodzenie nie będzie obniżane, tylko wymiar godzin

dydaktycznych.



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty.

Projekt uchwały w spraWIe utworzenia na terenie Gminy Sokółka punktów przedszkolnych -

Klubów Przedszkolaka.

Przewodniczący Komisji Jerzy Wierzbicki udzielił głosu Burmistrzowi K. Szczebiot, który

przedstawił projekt.

Zastępca Burmistrza K. Szczebiot: "Projekt uchwały wynika z tego, że otrzymaliśmy środki w
odpowiedzi na nasz wniosek złożony do Urzędu Marszałkowskiego w ramach środków z
Europejskiego Funduszu Społecznego. Uzyskano kwotę 338 tys. zł na prowadzenie punktów
przedszkolnych na terenie wiejskim. Do tej pory było takich punktów pięć. Teraz powstaną dwa
kolejne w Starej Kamionce i Geniuszach. W związku z tym przedstawiono Państwu ten projekt
uchwały. Prosiłbym o naniesienie autopoprawki do tego projektu. Mianowicie w § l, pkt. 4, zamiast
Klubu Przedszkolaka w Lipinie powinno być w Geniuszach z siedzibą w Niepublicznej Szkole
Podstawowej w Lipinie. Wnika to ze sposobu zatrudnienia nauczyciela do pracy w tym Klubie. Jak
Państwo wiecie, szkoła w Lipinie jest niepubliczna, w związku z tym my otrzymując te środki
musimy zatrudnić nauczyciela w naszej jednostce organizacyjnej. I podobnie, w załączniku do
projektu uchwały, w § 1, pkt. 4, Klub Przedszkolaka w Geniuszach, powinno być z siedzibą w
Niepublicznej Szkole Podstawowej w Lipinie. Proszę o wprowadzenie prawidłowej nazwy
miejscowości Geniusze".

Dyskusji nie było.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji ośrodka gier.

Przewodniczący Komisji Jerzy Wierzbicki udzielił głosu Sekretarzowi Z. Tochwin, który przedstawił
projekt uchwały.

Sekretarz Z. Tochwin: "Do Rady Miejskiej wpłynął wniosek przedsiębiorcy o wydanie opinii w
zakresie lokalizacji ośrodka gier, który miałby się mieścić przy ul. Ściegiennego 9. Obowiązek
wydania takiej opinii wynika z Ustawy o grach i zakładach wzajemnych. Rada ma kompetencje do
zaopiniowania lokalizacji ośrodka gier, tylko w tym zakresie powinna tą opinię wydać".

Przewodniczący J. Wierzbicki przedstawił artykuł z prasy na temat automatów do gier. Powiedział,
że był pod tym adresem, gdzie ma być salon. Tam nie ma przygotowanych parkingów, ajak zostanie
otwarty ruch przygraniczny, to będzie uciążliwe dla mieszkańców. Proponowana lokalizacja ośrodka



gier jest niewłaściwa ze względu na usytuowanie w pobliżu dwóch barów, w których są sprzedawane
napoje alkoholowe. Powstanie w tym miejscu ośrodka gier zakłóci spokój mieszkańcom tej ulicy i
sąsiednich.

Radny J. Ancypo powiedział, że otwarcie takiego salonu gier może mieć negatywny wpływ na
młodzież a nawet dorosłych.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany negatywnie.

Uzasadnienie: proponowana lokalizacja ośrodka gier jest niewłaściwa ze względu na usytuowanie w
pobliżu dwóch barów, w których są sprzedawane napoje alkoholowe. Powstanie w tym miejscu
ośrodka gier zakłóci spokój mieszkańcom tej ulicy i sąsiednich. Ponadto brakuje miejsc
parkingowych, co jest niezbędne przy lokalizacji ośrodka gier.

Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu

Rady Miejskiej w Sokółce.

Przewodniczący Komisji Jerzy Wierzbicki przeczytał pismo z dnia 26.08.2009r. od Radnego T.

Siergieja, w którym Radny zgłasza swoją rezygnację z członkowstwa w Komisji Kultury, Opieki

Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.

Radny T. Siergiej powiedział, iż członkostwo w tej Komisji nie jest zgodne z jego zainteresowaniami

i poprosił o ewentualne zgłoszenie go do Komisji Rewizyjnej.

Sekretarz Z. Tochwin powiedział, iż do dnia dzisiejszego nie wpłynęło pismo w sprawie rezygnacji z

członkowstwa żadnego radnego w Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty.

Radna B. Łazarewicz powiedziała, że dzisiaj otrzymała projekty dwóch uchwał w sprawie skarg, ale

nie zapoznała się z materiałami dotyczącymi tych spraw. Zgłosiła wniosek, aby z projektami uchwał



w sprawie skarg były na przyszłość razem załączane wszystkie dokumenty. Każdy radny będzie miał

możliwość zapoznania się wcześniej i wyrobienia stanowiska o danej skardze. Z samych projektów

uchwał jeszcze nic nie wynika.

Anna Żemajduk

J(k


